
 

   

       

 

 

 

 

 

Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Achtkarspelen op  

15 februari 2018, aanvang 16.00 uur in de raadzaal van het gemeentehuis te Buitenpost. 

 

 

Aanwezig: 

(20) 

Raadsleden 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) 

De heer T.O. Brinkman (FNP)  

De heer M.C. Buising (GBA) 

Mevrouw M. Dotinga-van der Veen (FNP) vanaf 16.30 uur 

De heer S. Groenhof (FNP) 

Mevrouw S.H. Haagsma (PvdA) 

De heer F.D. Hoekstra (GBA) 

De heer IJ. van Kammen (FNP) 

De heer M. van Kammen (CU) 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) 

De heer S.D. van der Meer (FNP) 

De heer D. van Oosten (CU) 

Mevrouw W. Poelman (FNP)  

De heer M.Y. Talma (CDA) 

De heer G. Terpstra (CDA) 

Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) 

De heer S.W. Vegelin (GBA) 

De heer R. van der Wal (CDA) 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) 

De heer J.J. Zwaagstra (CDA) 

Wethouders 

De heer K.H. Antuma (CU) 

De heer A. Bruining (CDA) 

De heer J. Spoelstra (CDA) 

De heer J. Stellinga (PvdA) 

 

Gemeentesecretaris 

De heer E.H.C. van der Laan 

 

Afwezig:   

(1)  

 

De heer T. Nicolai (PvdA) 

 

Voorzitter: de heer G. Gerbrandy 

Griffier: mevrouw J. van Hoppe 

 

 Algemeen 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 16.07 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 

2. Mededelingen/Afsprakenlijst 

 

Wethouder Bruining doet de volgende mededelingen: 

• De gemeente heeft het kort geding tegen Centric gewonnen en wacht in vertrouwen 

de rest van de procedures af. 

• Bewoners van de wijk Vierstromenland hebben via brieven hun zorgen geuit over het 

woonrijp maken van de wijk en de inrichting van de openbare ruimte. Er is 

inderdaad wat vertraging. De curator heeft het druk met de dossiers van Mega.  

Op 6 maart gaat de gemeente weer in gesprek met de curator en zodra er 

overeenstemming is over de koop van de grond, kunnen we aan de slag. 

 

Mevrouw W. Poelman (FNP) maakt zich zorgen over een mailbericht dat afgelopen 

vrijdag naar de raad is gestuurd. Het bericht ging over de overschrijding van de 

maximale waarden voor de uitstoot van stoffen in de ventilatielucht van een bedrijf in 

onze gemeente. Ze vraagt of het college hier iets meer over kan vertellen. 
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Wethouder Antuma geeft aan dat het om een vertrouwelijke mededeling ging. De naam 

van het bedrijf is bekend bij de gemeente en er is geen gevaar voor de gezondheid. De 

GGD komt nog met een onderbouwing. Zodra dat rapport binnen is, zal de raad verder 

worden geïnformeerd. 

 

Er is een afmelding binnengekomen van de heer T. Nicolai (PvdA). Hij is geopereerd en 

maakt het naar omstandigheden goed. De voorzitter wenst hem gezondheid en een snel 

herstel toe. 

Mevrouw M. Dotinga-van der Veen (FNP) komt iets later.  

 

Insprekers:  

• Bij agendapunt 15 (Zwembad Buitenpost) 

o De heer J. Driessen namens Zwem- en waterpolovereniging PWC  

o De heer A.J. Ruisch uit Buitenpost 

 

Afsprakenlijst 

Geen opmerkingen. 

 

3. Vaststellen agenda 

  

• Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) stelt voor om agendapunt 8 (Evaluatie 

samenwerking Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel) van de agenda te halen en de 

behandeling ervan door te schuiven naar de extra raadsvergadering op 22 februari 

218. De raad gaat hiermee akkoord. 

• De heer S. Groenhof (FNP) stelt namens het presidium (als agendacommissie) voor 

om agendapunt 12 (Geactualiseerd uitvoeringsprogramma bij de Woonvisie) nu van 

de agenda te halen en na de verkiezingen te behandelen, omdat het om nieuw 

beleid gaat. Voor de raadsbehandeling zal het onderwerp eerst nog in een 

fractiespecialistenbijeenkomst worden behandeld. De raad gaat hiermee akkoord. 

Actie: LTA 

• Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) kondigt twee moties vreemd aan de orde van 

de dag aan: 

o Motie vreemd aan de orde van de dag van VVD, GBA en CDA inzake 

welstandsnota. Deze wordt, zoals gebruikelijk aan het einde van de agenda 

behandeld, als agendapunt 15a. 

o Motie vreemd aan de orde van de dag van VVD, GBA en FNP inzake fietstunnel 

Uterwei Surhuizum. Deze wordt behandeld als agendapunt 15b. 

 

De agenda wordt vastgesteld met bovengenoemde wijzigingen. 

 

 Besluitvormend deel 

 

4. Besluitenlijsten vorige raadsvergaderingen d.d. 25 januari 2018 

 

• De besluitenlijst van de besloten vergadering van 25 januari 2018 (15.30 uur) wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

• De besluitenlijst van de openbare vergadering van 25 januari 2018 (20.00 uur) 

wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

5. Benoeming voorzitter rekenkamercommissie Achtkarspelen 

 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) krijgt namens de controlecommissie het 

woord. Ze was betrokken bij de sollicitatiecommissie voor de benoeming van een 

voorzitter van de rekenkamercommissie en kan melden dat de heer Visser unaniem 

door de commissie wordt voorgedragen als nieuwe voorzitter van de 

rekenkamercommissie. 
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Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten de heer A. Visser 

uit Rolde met ingang van 1 maart 2018 te benoemen tot voorzitter van de 

rekenkamercommissie van de gemeente Achtkarspelen. 

 

 Opiniërend deel 

 

6. Beantwurding skriftlike fragen FNP oer wurkgelegenheidssoargen gunning taksyferfier 

Noardeast Fryslân 

 

In de eerste termijn dient mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) mede namens de FNP 

een motie in over vervoerder Jobinder. 

 

In de motie wordt het college opgeroepen: 

• Met de vervoerder Jobinder prestatieafspraken te maken over het vervoer en 

hierover de raad periodiek te informeren. Het mobiliteitsbureau zal aantoonbare 

verbeteringen moeten invoeren en dit ook via het college aan de raad rapporteren. 

Het college wordt tevens opgeroepen voortdurend met het bestuur in gesprek te 

gaan. 
• Het voortschrijdend inzicht vast te leggen en indien mogelijk nu al verbeterde 

criteria, (standplaats, reiskostenvergoeding) toe te passen. En zeker wanneer het 

komt tot een hernieuwde contractronde met vervoerders. 

 

Wethouder Stellinga reageert op vragen en opmerkingen in de eerste termijn en op de 

ingediende motie. 

Er worden al voortdurend gesprekken gevoerd met het bestuur. En wat de tweede bullet 

betreft: het veranderen van afspraken met de huidige vervoerders kan niet, maar bij 

hernieuwde contractrondes zullen alle ervaringen worden meegenomen en de criteria 

worden verbeterd. 

 

De motie wordt in stemming gebracht: 

Stemverklaring de heer R. van der Wal (CDA): der binne twa dingen dy’t spylje: de 

wurkgelegenheid en it leerlingenferfier. Wy hawwe as Achtkarspelen gjin fout makke yn 

it diel fan de wurkgelegenheid. Wy hawwe ús te hâlden oan de rigels. Neffens de moasje 

soene wy de spulrigels feroarje moatte wilens it spul en dêr binne wy net foar. Dêrom 

sille wy dizze moasje net stypje. 

Stemverklaring de heer J.K.S. Braams (PvdA): het eerste gedeelte van de motie wordt 

al uitgevoerd en is dus overbodig. Wat staat bij de tweede bullet, daar gaan wij niet 

over. Wij zullen niet voor de motie stemmen. 

Stemverklaring de heer M.C. Buising (GBA): in beide stemverklaringen zit wel iets wat 

we herkennen, maar we willen het vastgelegd hebben, daarom stemmen wij voor de 

motie. 

Stemverklaring mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD): ik folgje de redenering fan it 

CDA. Wy moatte it de tiid gunne. Foaropsteld, it hie nea barre moatten dat der bern 

stean bleaun binne en dat âlderen wachtsje moasten, mar yn ús belibbing binne it ek de 

ynfloeden fan bûtenôf dy’t dêr oan meiwurke hawwe. Wat de bemoeienissen fan de CAO 

ôfspraken oanbelanget, fine wy dat dit net op ús wei leit.   

 

Stemming: 

Voor: CU, FNP en GBA (12) 

Tegen: PvdA, CDA en VVD (8) 

Motie is aangenomen. 

 

7. Beantwurding skriftlike fragen FNP oer memo grûn Sinnegreide 

 

In de eerste termijn dient de heer IJ. van Kammen (FNP) mede namens de VVD een 

motie in over aankopen onroerend goed. In de motie wordt het college opgedragen om 

aankopen van onroerend goed met een waarde hoger dan € 500.000,00 en aankopen 

met bijzondere risicovolle bepalingen in de koopakte voor instemming voor te leggen 

aan de raad. 
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Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan de heer Van Kammen.  

 

Wethouder Antuma reageert op de ingediende motie. Er loopt op dit moment een 213a 

onderzoek, waarin duidelijk zal worden waarin in het huidige beleid of daarvoor dingen 

niet helemaal goed zijn gegaan. 

De wethouder ontraadt de motie. De bedragen die in de motie staan, kloppen niet en 

wanneer de motie wordt aangenomen, zou het college beperkt worden om snel te 

reageren op cruciale momenten. 

 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) vraagt naar een benchmark bij andere 

gemeenten. Op het moment dat we het bedrag verlagen van 1 miljoen naar  

€ 500.000,00, zijn wij dan een uitzondering? 

Wethouder Antuma moet het antwoord schuldig blijven.  

 

Op verzoek van de heer D. van Oosten (CU) wordt de vergadering geschorst van  

17.23 - 17.30 uur. 

 

Na de schorsing brengt de voorzitter de motie in stemming: 

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): we willen het college niet hinderen in de 

snelheid waarmee ze grondaankopen doen en zullen daarom tegen de motie stemmen. 

Stemverklaring de heer M.Y. Talma (CDA): wy sille tsjin stimme. It giet net sasear om it 

bedrach wat ynvestearre is, mar it giet om it belied dat fierd is nei de oankeap wêrtroch 

it mislearre is. Wy wolle graach in ûndernimmende gemeente bliuwe.   

Stemverklaring de heer J.K.S. Braams (PvdA): de PvdA ziet op dit moment te weinig 

aanleiding om het mandaat van het college te halveren. We hebben de indruk dat de 

voorgestelde halvering van het mandaat eerder een handvat is om andere zaken voor 

het voetlicht te brengen. Wij gaan hier niet in mee. 

Stemverklaring de heer M.C. Buising (GBA): de wichtichste fraach yn dit ferhaal is hoe’t 

jo oan dy fiif ton komme. De hear Van Kammen hat sjoen nei de histoarje fan 

grûnoankeapen en de measte oankeapen sitte ûnder de fiif ton, dus it is in ridlik 

bedrach. Dêrom stimme wy foar de moasje.   

 

Stemming: 

Voor: FNP, GBA en VVD (10) 

Tegen: CDA, CU en PvdA (10) 

Stemmen staken. 

 

Omdat de stemmen staken wordt er opnieuw gestemd over de motie bij een volgende 

raadsvergadering. 

 

 Opiniërend/besluitvormend deel 

 

8. Evaluatie samenwerking Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel 

 

Dit onderwerp is van de agenda gehaald. 

 

9. Kaderbrief 2019-2022 Veiligheidsregio Fryslân 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten geen zienswijze in 

te dienen op de Kaderbrief 2019-2022 van de Veiligheidsregio Fryslân. 

 

10. Onderzoek rekenkamercommissie ‘SAMEN THUIS?’, Wmo2015 in 16 Friese gemeenten 

 

De heer M.C. Buising (GBA) krijgt als voorzitter van de controlecommissie als eerste het 

woord en adviseert de raad om de aanbevelingen over te nemen zoals wordt 

voorgesteld in het raadsbesluit. 
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Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) dient mede namens de fracties VVD en FNP een 

amendement in: 

 

[Amendement CU inzake aanbeveling 3.6 - onafhankelijke cliëntondersteuning 

 

Wijziging/aanvulling:  

 

Aanbeveling 3.6 geheel over te nemen en hiervoor een contract aan te gaan met 

Zorgbelang Fryslân.]  

 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan mevrouw Van der Vaart. 

 

Wethouder Stellinga reageert op vragen en opmerkingen in de eerste termijn en op het 

ingediende amendement. Het college van B&W komt met een voorstel naar de raad over 

de vormgeving van de jeugd- en dorpenteams. De cliëntondersteuning wordt hierin ook 

meegenomen. Actie: LTA 

 

Na de tweede termijn wordt op verzoek van mevrouw Van der Vaart de vergadering 

geschorst van 18.02 - 18.08 uur. 

 

Mevrouw Van der Vaart geeft aan het amendement achter de hand te houden en eerst 

het voorstel van het college af te wachten. Het amendement wordt voor nu ingetrokken. 

 

Wethouder Stellinga wil nog meegeven dat het toegezegde voorstel niet op hele korte 

termijn klaar is. 

 

De voorzitter brengt het raadsvoorstel in stemming. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten: 

1. Kennis te nemen van het onderzoeksrapport ‘SAMEN THUIS?’ Wmo2015 in 16 Friese 

gemeenten; een complex samenspel tussen cliënten, gemeenten en aanbieders. 

2. De volgende aanbevelingen van de rekenkamercommissie/controlecommissie aan de 

raad over te nemen en conform uit te voeren: 

1. Als raad te sturen op inhoudelijke kwaliteitscriteria, klanttevredenheid en 

maatschappelijke resultaten en effecten. 

2. De overgenomen aanbevelingen uiterlijk eind 2018 te evalueren. 

3. Het college opdracht te geven om: 

3.3 De huidige goede samenwerking met de aanbieders te continueren en deze 

aanpak ook bij de ontluikende samenwerking met het voorveld en het 

medisch domein te hanteren. 

3.4 Het aantal contractpartners te heroverwegen, gelet op behoud van overzicht 

en kwaliteitsborging. 

3.5 In samenspraak met de aanbieders tot passende oplossingen te komen met 

betrekking tot de knelpunten en onduidelijkheden in de huidige 

bekostigingssystematiek. 

3.7 De website www.tichtbyelkoar.nl bij te werken en ervoor te zorgen dat deze 

up-to-date blijft. 

3.8 Een registratie bij te houden of de in de wet genoemde wettelijke termijnen 

worden gehaald. Dit met het doel om de eventuele oorzaken van het niet 

halen van deze termijnen aan te pakken. Dit zijn gegevens waar je als 

gemeente op bij kunt sturen. 

3.9 Een beoordeling van de aanbieders plaats te laten vinden op basis van de 

behaalde resultaten. Wellicht moeten er aanbieders geschrapt worden als de 

resultaten achterblijven bij het gewenste resultaat. 

3.10 Voor wat betreft het bij de wet verplicht gestelde toezicht op de Wmo, in 

ieder geval samen met Tytsjerksteradiel, maar zo mogelijk in groter 

verband, bijvoorbeeld provinciaal, structureel een toezichthouder aan te 

wijzen. 
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3. De volgende aanbeveling van de rekenkamercommissie gedeeltelijk over te nemen 

met inachtneming van de kanttekeningen die het college in de bestuurlijke reactie bij 

de aanbeveling heeft gemaakt: 

3.2 Het college van B&W op te dragen de Wmo-adviesraad en de cliëntenraad werk 

& inkomen samen te voegen waardoor integrale advisering kan plaatsvinden, 

waarbij tevens eventuele nieuwe werkwijzen worden ontwikkeld (het college van 

B&W kan zich niet geheel vinden in de aanbeveling om de Wmo-adviesraad en 

de cliëntenraad zondermeer samen te voegen, omdat het college tegelijkertijd 

ook samen op zoek wil naar het ontwikkelen van nieuwe werkwijzen).  

4. Het college van B&W voor te stellen om een nieuwe reactie op de volgende aanbeveling 

te geven en met een nieuw voorstel te komen, dit ondanks de kanttekeningen die het 

college van B&W bij de aanbeveling heeft gemaakt: 

3.6 De onafhankelijke cliëntondersteuning buiten de dorpenteams te organiseren en 

cliënten en inwoners hierover actief te informeren. 

 

11. Begroting mobiliteitsbureau 

 

In de eerste termijn dient de heer D. van Oosten (CU) een motie in over de begroting 

van het vervoerssysteem Noordoost Fryslân. 

 

In de motie wordt het college opgeroepen: 

1. te komen met een reguliere begroting voor het vervoerssysteem Noordoost Fryslân 

waarin wordt aangegeven waaruit de regiekosten bestaan en waarin ook de kosten 

voor het mobiliteitsbureau nader worden gespecificeerd; 
2. te komen met een meerjarenbegroting. 
 

Naar aanleiding van de opmerking van de heer G. Terpstra (CDA) dat de raad niet is 

geïnformeerd over de tariefverhoging binnen het Wmo-vervoer, zegt wethouder 

Stellinga toe uit te zoeken of dit inderdaad zo is. Actie: afsprakenlijst 

 

Er worden enkele technische vragen gesteld die de wethouder niet direct kan 

beantwoorden. Deze zullen schriftelijk worden beantwoord.  

Het gaat om de volgende vragen: 

 

Vragen van de heer S.D. van der Meer (FNP): 

1. Hoe is de verhoging van het Wmo-vervoer tot stand gekomen en waaruit bestaat die 

verhoging? 

2. Wat zijn de kosten die de gemeente heeft voor de uren die er niet worden gereden? 

 

Vraag van de heer G. Terpstra (CDA): 

3. Wat zijn de kosten van de tweede aanbestedingsronde? 

Actie: afsprakenlijst 

 

Op het verzoek van meerdere fracties om voor de volgende begroting verbeterpunten 

door te voeren, zegt de wethouder dit mee te nemen en zijn best hiervoor te doen. Het 

gaat dan om een meerjarenbegroting met onder andere een specificatie van de 

regiekosten. 

 

In reactie op de ingediende motie zegt de wethouder dat deze kan worden beschouwd 

als een zienswijze en meegenomen wordt richting de GR. 

 

Op verzoek van de heer S.D. van der Meer (FNP) wordt de vergadering geschorst van 

18.24 – 18.25 uur. 

 

De heer Van der Meer geeft na de schorsing aan dat wat de FNP betreft de motie 

akkoord is, als deze gezien wordt als een zienswijze en dat de begroting voor 2019 

wordt aangepast. 

 

De voorzitter geeft de gelegenheid voor het geven van stemverklaringen op de motie: 
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Stemverklaring de heer G. Terpstra (CDA): de CDA-fraksje giet der ek yn mei as de 

moasje sjoen wurdt as in sjenswize en de begrutting foar 2019 ferbettere wurdt. 

Stemverklaring de heer J.K.S. Braams (PvdA): ook de PvdA kan hierin meegaan, als het 

de strekking heeft van een zienswijze naar de GR toe en niet als voorschrift naar het 

college toe. 

De heer M.C. Buising (GBA) merkt op dat als het een zienswijze is, het geen motie maar 

een amendement moet zijn. 

Wethouder Stellinga zegt dat het uitdrukkelijk geen zienswijze is, maar alleen 

beschouwd wordt als een zienswijze. Het verschil is dat een zienswijze naar het bestuur 

wordt gestuurd, maar de motie wordt door de wethouder meegenomen in de 

bestuursvergadering. 

 

De voorzitter brengt eerst het raadsvoorstel in stemming: 

Voor: de gehele raad (20). 

 

Stemming over de motie: 

Met algemene stemmen (20) aangenomen. 

 

Na stemming wordt overeenkomstig het voorstel besloten:  

1. Kennis te nemen van de memo’s ‘Tussentijdse rapportage 2017’ en ‘Geactualiseerde 

begroting 2018’ van het Mobiliteitsbureau Noordoost Fryslân. 

2. Geen gebruik te maken van de mogelijkheid om zienswijzen over de gewijzigde 

begroting 2018 van het Mobiliteitsbureau in te dienen. 

 

De vergadering wordt om 18.29 geschorst voor een etenspauze. Om 19.15 uur zal de 

vergadering weer starten en dan wordt als eerste agendapunt 15 (Zwembad Buitenpost) 

behandeld. 

 

12. Geactualiseerd uitvoeringsprogramma bij de Woonvisie 

 

Dit onderwerp is van de agenda gehaald. 

 

15. Zwembad Buitenpost 

 

De voorzitter heropent de vergadering om 19.15 uur.  

 

Insprekers: 

o De heer J. Driessen namens Zwem- en waterpolovereniging PWC  

o De heer A.J. Ruisch uit Buitenpost 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan de insprekers. 

 

In de eerste termijn dient de heer IJ. van Kammen (FNP) mede namens de VVD een 

motie in over Zwembad De Kûpe.  

 

In de motie wordt het college opgeroepen eerst duidelijkheid te verschaffen over de 

risico’s en gevaren die er zijn als zo dicht op de lpg-installatie gebouwd wordt. 

Daarbij wordt gevraagd een realistische oplossing te bieden en zich richting de raad 

eerst uit te spreken over de te accepteren mate van te nemen restrisico’s. Daarmee 

wordt een financieel totaalplaatje duidelijk, zodat de raad hierna het noodzakelijke 

budget beschikbaar kan stellen om de plannen van een nieuw zwembad verder te 

ontwikkelen. 

 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan de heer Van Kammen. 

 

Wethouder Spoelstra reageert op vragen en opmerkingen uit de eerste termijn en op de 

ingediende motie. Hij waarschuwt de raad dat als de motie wordt aangenomen, het hele 

proces wordt stopgezet en dat moeten we niet willen. In de financiële vertaalslag is al 

rekening gehouden met de veiligheid. Verder wordt er al gekeken naar verschillende 

alternatieven. De schep wordt niet eerder in de grond gezet dan dat de risico’s in kaart 
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zijn gebracht. Mocht er een beperkende factor zijn, dan komt het college hiermee eerst 

naar de raad. 

 

Op de vraag van de heer IJ. van Kammen (FNP) wat de invloed is van de aangevraagde 

milieuvergunning voor de vermindering van de doorstroming zegt wethouder Spoelstra 

toe dit schriftelijk na te zenden. Actie: afsprakenlijst 

 

Op verzoek van de heer IJ. van Kammen (FNP) wordt de vergadering geschorst van 

20.00 – 20.03 uur. 

 

Na de schorsing geeft de heer Van Kammen aan de motie in te willen trekken als de 

wethouder in april duidelijkheid geeft m.b.t. de veiligheid, de situatie rond het lpg-

station en de locatie van het zwembad.  

De wethouder zegt dit toe. Actie: LTA 

 

De voorzitter brengt het raadsvoorstel in stemming. 

 

Stemverklaring de heer R. van der Wal (CDA): ik bin bliid dat de soargen fan de FNP 

weinaam binne en dat wy unanym in beslút nimme kinne. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten: 

1. Voor de bouw van een volledig energieneutraal zwembad in Buitenpost een krediet 

beschikbaar te stellen van € 5.931.643,- met een jaarlijkse gemiddelde kapitaallast 

van € 276.589 en de gemeentebegroting aldus te wijzigen. 

2. Een aanvullend krediet beschikbaar te stellen van € 75.000,- met een jaarlijkse 

gemiddelde kapitaallast van € 2.259 voor het realiseren van een 0,20 meter dieper 

bad en de gemeentebegroting aldus te wijzigen.  

3. Een jaarlijkse exploitatiebijdrage van € 81.000,- aan de nieuwe B.V. die het 

zwembad gaat exploiteren op te nemen in de meerjarenbegroting vanaf 1-1-2020 en 

de gemeentebegroting aldus te wijzigen. 

4. Eventuele wensen en bedenkingen voor het toetreden tot de stichting ‘Stichting 

Sportcentrum 8Karspelen’ aan het college kenbaar te maken. 

5. In te stemmen met de beschreven uitwerking van het construct nieuw zwembad 

Buitenpost en het college opdracht te geven dit verder zo uit te werken. 

 

13. Kadernota inkoop en aanbesteden 2018 

 

De heer G. Terpstra (CDA) dient mede namens de fracties PvdA en CU een motie in over 

het informeren van ondernemers van Achtkarspelen en het vermelden van 

aanbestedingen op website. 

 

In de motie wordt het college verzocht: 

1. Om binnen 6 weken een bijeenkomst te organiseren met het ABC en andere 

geïnteresseerde ondernemers om het gewijzigde inkoop- en aanbestedingsbeleid van 

onze gemeente te bespreken en de ondernemers hierbij ook te informeren over hoe 

zij hiervoor eventueel in aanmerking kunnen komen.  

2. Om op onder andere de website van onze gemeente aan te geven hoe de 

ondernemers op de hoogte worden gebracht van de opdrachten van de gemeente en 

hoe zij hier aan kunnen gaan meedoen.  

 

Wethouder Bruining reageert positief op de motie. Wat betreft de vermelding op de 

website, zegt de wethouder zich specifiek te richten op de werken. Er zal worden 

aangegeven welke werken er zijn waarop men kan inschrijven.  

 

Op verzoek van de heer M.C. Buising (GBA) wordt de zinsnede ‘het ABC en andere 

geïnteresseerde ondernemers’ in de motie gewijzigd in ‘de regionale ondernemers’.  

 

Stemming over het raadsvoorstel: 

Voor: gehele raad (20). 
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Stemming over de motie: 

Voor: gehele raad (20). 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten de kadernota 

inkoop en aanbesteden 2018 vast te stellen. 

 

14. Aanbestedingsprocedure accountantscontrole voor de jaren 2018 en volgend 

 

De heer M.C. Buising (GBA) krijgt als voorzitter van de controlecommissie als eerste het 

woord en adviseert de raad om conform het voorstel te besluiten. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten het aanbestedings-

document accountantscontrole voor de gemeenten Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel 

en de gemeenschappelijke regeling Werkmaatschappij 8KTD voor 2018 en volgend vast 

te stellen en de aanbestedingsprocedure conform te starten. 

 

15. Zwembad Buitenpost 

 

Dit onderwerp is behandeld na agendapunt 11. 

 

15a. Motie vreemd aan de orde van de dag van VVD, GBA en CDA inzake welstandsnota 

 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) geeft een toelichting op de motie en leest hem 

voor. In de motie wordt het college verzocht met een voorstel richting raad te komen 

voor het vereenvoudigen van de welstandsregels door het aanwijzen van welstandsvrije 

gebieden, uitgezonderd die van cultuurhistorische waarde en beschermde stads- en 

dorpsgezichten.  

 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan mevrouw Kingma. 

 

Wethouder Antuma reageert op de motie. Er zitten positieve elementen in de motie 

maar het is nog te vroeg. We zijn al bezig met de nieuwe Omgevingswet en er wordt 

ook gekeken naar het traject met hûs en hiem. De motie wordt ontraden. 

 

Na een korte discussie, waarin het alle fracties duidelijk wordt dat de motie alleen maar 

vraagt om met een voorstel te komen, geeft de heer R. van der Wal (CDA) aan dat de 

motie wel in stemming kan worden gebracht.  

 

De voorzitter brengt de motie in stemming: 

Stemverklaring de heer R van der Wal (CDA): wat wy mei dizze moasje berikke wolle, is 

in lytse oanpassing fan de wolstânsnota om de rigeltsjes wat makliker te meitsjen, sadat 

ús ynwenners mear romte ha.  

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): hier wordt alleen gevraagd om een plan en 

dat sluit in onze ogen heel goed aan op de Omgevingswet. Wij zullen voor de motie 

stemmen. 

Stemverklaring mevrouw S.H. Haagsma (PvdA): wy kinne ús fine yn it feroarjen fan de 

wolstânsnota, mar dan wol ik graach sjen dat der in ynformaasjegearkomste komt om 

ynformaasje te sammeljen om dêr ynhâld oan te jaan. Dan kinne wy ek rânebetinksten 

mei jaan oan it kolleezje om dêr fierder mei te gean.   

Stemverklaring de heer S.D. van der Meer (FNP): wy kinne ynstimme mei de moasje 

dy’t freget om in útstel. Dat wachtsje wy mei spanning ôf. 

 

Met algemene stemmen (20) aangenomen. 

 

15b. Motie vreemd aan de orde van de dag van VVD, GBA en FNP inzake fietstunnel Uterwei 

Surhuizum 
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Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) geeft een toelichting op de motie en leest hem 

voor. In de motie wordt het college verzocht: 

• Ten andermaal het gesprek aan te gaan met provincie Fryslân en de duidelijk 

onderbouwde voorkeur van een fietstunnel ten opzichte van een fietsbrug aan te 

geven.  

• Te komen tot een compromis waarin het college bereid is een deel voor zijn rekening 

te nemen.  

• In de besluitvorming als referentiekaders mee te nemen het kruispunt in de N919 te 

Oosterwolde en de N349 te Gorredijk waarin het belang van een fietstunnel met 

betrekking tot de verkeersveiligheid benadrukt werd. 

 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan mevrouw Kingma. 

 

Wethouder Spoelstra ontraadt de motie. Er is in de informatiecarrousel gevraagd om 

een kostenberekening van de tunnels/bruggen die de afgelopen tijd zijn aangelegd 

onder/over provinciale wegen en de tunnels/bruggen die nog op de planning staan. Hij 

adviseert de raad om deze financiële gegevens even af te wachten en dan pas een 

keuze te maken. 

 

Na de tweede termijn wordt de vergadering op verzoek van mevrouw Kingma geschorst 

van 21.13 uur -21.16 uur. 

 

Na de schorsing geeft mevrouw Kingma aan dat ze de motie in stemming wil brengen.  

 

Stemverklaring mevrouw W. Poelman (FNP): de FNP stiet pal efter dizze moasje. Wy 

binne noch lang net oertsjûge fan de mearwearde fan in brêge ta oansjen fan in tunnel 

en de ynwenners fan Surhúzum binne de direkt belutsenen, dy hawwe der alle sicht op 

en dy wolle graach in tunnel, dus de FNP wol graach alle war dwaan om dat foar elkoar 

te krijen.   

Stemverklaring de heer F.D. Hoekstra (GBA): de brêge moat seis en in heale meter 

heech wurde en de tunnel is mar trije meter djip. Dat wol ik graach meijaan. Wy stypje 

dizze moasje.  

Stemverklaring de heer J.K.S. Braams (PvdA): wij hebben vorige week tijdens de 

informatiecarrousel gevraagd om informatie over de kosten van verschillende 

constructies. Ik stel voor dat we dat eerst even afwachten.  

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): wij zullen de motie niet ondersteunen. Het 

is het verhaal van de kip en het ei. De wethouder komt nog met informatie. 

Stemverklaring de heer R. van der Wal (CDA): Surhúzum wol gjin falske hoop, mar in 

feilige oerstek. Dêr is it kolleezje drok mei dwaande west en hat dêr in oplossing foar 

fûn. As de provinsje fynt dat dêr in tunnel komme moat, dan mei de provinsje dy 

betelje.   

 

Stemming: 

Voor: FNP, GBA en VVD (10) 

Tegen: CDA, CU en PvdA (10) 

Stemmen staken. 

 

Omdat de stemmen staken wordt er opnieuw gestemd over de motie bij een volgende 

raadsvergadering. 

 

 Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering 

van de raad van 15 maart 2018. 
 

griffier, De plv. voorzitter, 

mw. J. van Hoppe MPM mw. A.G. Zandbergen-Beishuizen 


